
 

 

 

Motion om föreningsstöd 

Moderaterna tycker att föreningsstöd till barn och ungdomsverksamhet har stor betydelse för 

att skapa goda förutsättningar för en bra och trygg uppväxt i Borlänge. Många föreningar 

bedriver en seriös och viktig verksamhet för att lyfta Borlänge som en attraktiv bostadsort. 

Det S-ledda styret i Borlänge har under en lång tid haft generös bidragsverksamhet riktat 

främst till vuxna i föreningar. Miljoner har rullat ut från skattebetalarnas samlade konto i 

kommunen. Svag kontroll och återrapportering har visat på stora svagheter i hur 

bidragsverksamheten har administrerats.  

Påhittad verksamhet har inrapporterats, inga eller låga medlemsavgifter har krävts inom 

föreningarna. Tveksamma och ibland vilseledande beskrivningar av verksamheten har fört 

skattebetalarna bakom ljuset. Revisorerna har riktat hård kritik mot hur skattepengarna 

hanterats. 

Bidragsgivningen sker utspritt på flera nämnder där kommunen inte har ett bra samlat grepp. 

Kommunen har även ibland haft oklara krav på hur föreningar ska återredovisa och även när 

krav har ställts så har kommunen slarvat med att kräva återredovisning.  

 

Vi moderater yrkar mot bakgrund av ovanstående: 

 Att åtgärder vidtas för att samla bidragsgivningen till en nämnd som även får till 

uppgift att till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige återrapportera sin kontroll av 

genomförd verksamhet. 

 Att bidragsgivning främst riktas till barn- och ungdomsverksamhet 

 Att bidragsgivning som idag riktas till studieförbund istället ändras till så kallade IOP-

kontrakt med studieförbund att leverera tydligt definierade önskade insatser som 

kortar vägar från bidrag till jobb. 

På moderata fullmäktigegruppens vägnar 

Ulrik Bergman (M)   
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